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Barneveld, 29 januari 2020 
 
 
Geacht College, 
 
 
Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van Lokaal Belang, 
vanwege de gevoeligheid van het onderwerp, niet-openbare, schriftelijke vragen aangaande het nieuwsbericht 
over de toekomst van Scherpenzeel in zowel de Scherpenzeelse Krant (SK)  als de Barneveldse Krant (BK).  
 
Lokaal Belang heeft met enige verbazing kennis genomen van het artikel dat aangeeft dat de provincie Gelderland 
vandaag een document op haar website heeft gepubliceerd waarbij het voorgenomen besluit tot een ARHI-
procedure met betrekking tot de gemeente Scherpenzeel en de gemeente Barneveld wordt opgestart. 
https://barneveldsekrant.nl/lokaal/politiek/provincie-gelderland-blundert-met-informatie-over-scherpenzeel-
679191 
en 
https://scherpenzeelsekrant.nl/lokaal/politiek/provincie-gelderland-blundert-met-informatie-over-scherpenzeel-
679189 
Vanuit onze eigen achterban, maar ook vanuit Scherpenzeel, hebben wij vragen ontvangen over deze 
berichtgeving. 
 
In het algemeen, maar zeker ook met betrekking tot de toekomst van de gemeente Scherpenzeel , hecht Lokaal 
Belang aan een zorgvuldig proces. Zonder zorgvuldig proces, geen goede inhoud. Wij begrijpen erg goed dat de 
berichtgeving  voor zowel het Scherpenzeelse bestuur, als de inwoners en organisaties erg schrikken was. 
Zeker ook gezien het feit dat het nieuwe college aldaar, aan de slag is gegaan vorm te geven aan een plan van 
aanpak ten behoeve van zelfstandigheid. 
 
De gemeente Barneveld maakt, als mogelijk fusiepartner, nadrukkelijk onderdeel uit van de gesprekken omtrent 
de toekomst van de gemeente Scherpenzeel. Wij hebben als gemeenteraad met elkaar afgesproken 
terughoudend te zijn in uitingen naar buiten en dat is een goede zaak. Daarnaast hebben wij als gemeenteraad 
nog geen enkele manier officieel met elkaar van gedachte gewisseld over deze kwestie. Toch hebben wij er 
behoefte aan om van ons college enige duiding te krijgen over de ontstane situatie. 
 
Wij stellen de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de berichtgeving zoals hierboven genoemd? 
2. Zo ja, hoe heeft het college deze berichtgeving ervaren? 
3. Is het college eerder over het voorgenomen besluit van GS geïnformeerd? 
4. Zo ja, wanneer en wat waren de afspraken omtrent deze informatie? 
5. Heeft GS na berichtgeving in de SK en BK contact opgenomen met de gemeente Barneveld?  

Zo ja, wat is daar besproken? 
6. Wat betekent deze berichtgeving (SK en BK) voor de gemeente Barneveld? 
7. GS is, kennelijk, van plan een ARHI-procedure op te starten; met al doel een fusie met de gemeente 

Barneveld. Heeft onze gemeenteraad nog wel een rol van betekenis richting GS in dit voorgenomen 
besluit en zo ja, welke dan? Tenslotte, wij hebben als gemeenteraad nog niet officieel over deze kwestie 
gesproken en hebben dus ook nog geen officieel standpunt ingenomen. Daarnaast volgt er nog een 
gesprek op 4 februari a.s. met GS en het college van Scherpenzeel. 
Welke rol hebben onze eigen inwoners hierin? 

8. Is het mogelijk dat de gemeenteraad nog voor het weekend alvast een (korte) memo te ontvangt over 
deze kwestie als voorloper op de beantwoording van deze vragen?  
De beantwoording hopen wij ook voor 5 februari te mogen ontvangen. Zou dat lukken? Dank alvast. 

 
Vriendelijke groeten, 
Namens de fractie van Lokaal Belang, 
Mijntje Pluimers-Foeken, fractievoorzitter 
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